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LIS DENUNCIES D EN JOSEF M.» NAVASCUES 
En Navascués, regidor per Iniciativa per Catalunya, ha tret a la Hum un conjunt de presumptes 

irregularitats de la gestió del nostre Ajuntament que son gairebé totes de caire urbanístic. Cansat de 
denunciar aquestsfetsdavant els plensmunicipalssense que lifessin cas hadecidit portarais tribunals 
tres d'aquests casos en dues querelles. La primera és una querella per suborn i acusa a en Joan Pujol 
i a en Josep Girbau per un presumpte comportament tendencies i interessat en l'urbanització de les 
Mimoses. La segona querella acusa de presumpte prevaricació a en Joan Pujol i en José Nieto per les 
concessions de les llicències d'obres a les societats Acogra i Navindus, totes dues participades pel 
regidord'hisenda. 

Lis presentem a continuado una entrevista amb en Navascués i les respostes deis afectats a 
les acusacions del regidor d'IC. 

LES QÜESTIONS PUNTEJADES PER EN NAVASCUÉS 
LESMIMOSESI 
LA QUERELLA PER SUBORN 

Per quins motius ha presentai una 
querella per suborn contra en Joan 
Pujol, alcalde, i en Josep Girbau, 
regidor de Cultura? 

Després d'haver denunciat 
reiteradas vegadas el comportament 
interessat, tendenciós i irregular 
d'alguns membres de la corporació, i 
un cop comprovat que no serveix de 
res mantenir una actitud crítica en allò 
que es refereix a determinades 
actuacions urban ístiques davant el 
Pie, el meu grup municipal s'ha vist 
obligat a posar en coneixement del 
jutge aquells fets que podrien ser 
cons t i tu t ius de de l ic te . Més 
concretament, des del plantejament 
de la querella IC entén que el Sr. Girbau, 
amb la col.laboració privilegiada del 
seu cunyat, l'alcalde, ha utilitzat el seu 
càrrec de regidor per aconseguir 
l'exclusivitat de vendes del complex 
urbanístic "Les Mimoses" en favor de 
Finques La Roca. 

Quines són les irregularitats del 
complex urbanístic de "les Mi-
moses"? 

Ai nostre entendre la promoció 
urbanística "Les Mimoses" (Unitat 
d'Actuació número 8 del Pía General) 
incompleix la normativa vigent en molts 
aspectos deis quals n'hi ha un que 
podríem destacar, i és el que es refereix 
a les vendes que s'está fent Finques 
La Roca, sense que abans s'hagi fet 
l i iu rament a l 'A jun tament de 
l'urbanització del sector com mana la 
ilei. Cal tenir en compte que aquesta 
promoció ha estât plantejada davant 
l'Ajuntament com una propietat única 
i indivisible, sense haver constituït la 
Junta de Compensació. 

L'AGRESSIO 

Que ens ha de dir de l'agressió que va 
rebre? 

Estic convençut -i crec que ho 
està tothom- que les agressions 
f is iques que vaig patir són con-
seqûència de la meva actitud com a 
regidor de l'Ajuntament, en veure'm 
obligat a plantejar, en nom del grup 
municipal que represento, un seguit 
de denúncies que tenen el seu origen 
en el carácter especulatiu que envolta 
la vida municipal de nostre pöble. 

Arran de l'agressió, té por o pel 
contrari l'incident li ha donat més 
força? 

No sé si és força, però tinc la 
total convicció que forma part del meu 
patrimoni voler ser coherent. Aquest 
és el plantejament que he fet davant la 
meva familia. Si em priven del cami pel 
qual intento ser coherent, em priven 
del que més estimo. He estât elegit 
per un sector de la població encara 
que aquest sigui limitât i crec que el 
defraudarla sinó continués. El comité 

local d'lniciativa per Catalunya va 
acordar que jo encapçalés la llista per 
a les properes eleccions, tot i que jo 
havia expressat les meves dificultáis i 
que la llista d'lniciativa hauria de ser 
una llista jove. 

Quines mesures s'han près per 
descobrir els agressors? Està 
satisfet amb les mesures que s'han 
près? 

No estic satisfet. No he rebut 
cap citació del Jutjat per ensenyar-me 
fotografíes de persones que solen 
ded ica r -se a aques t t ipus 
d 'ag ress ions . To thom sap que 
aquests "matons" formen part de 
xarxes i que están fitxats. No s'ha fet 
res fins ara, però ja se sap que la 
justicia és molt lenta. L'ajuntament es 
va comprometre a constituir-se en part 
de la denùncia però encara no ho ha 
fet. Vaig queixar-me i l'alcalde em digué 
que tampoc sabien contra qui anar en 
la denùncia. 

Creu que algún dia es descobrirà 
l'identitat de l'agressor? 

El meu grup ha fet algunes 
indagacions. Crec que algún dia 
s'obrirà un camí, però no seria prudent 
dir res al respecte perqué podría 
semblar una difamació a tercers. 

Llavors, si li preguntem qui creu que 
està al darrera no ens respondrà? 

No, però ratifico que és un fet 
abso lu tament l l igat a les meves 
ac tuac ions com a regidor a 
l'ajuntament. Si recordem algunes de 
les actuacions que poden haver produit 
alguna inquietud, hi ha la querella que 
vam anunciar a la premsa contra ei 
cas Acogra-Navindus i la querella 
presentada contra el Sr. Girbau i 
l'alcalde, Sr. Joan Pujol. No relaciono 
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